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Reformer tubes are mainly used in furnaces in Direct Reduction Plants in the mining 
respectively iron and steel industry in Pelletizing Plants. Further in the petrochemical 
industry.  
At each of the up to 500 tubes, you will find two expansion joints. The small bellows act as 
the flexible seal between the tube and the outer furnace shell. The joint at the top side of the 
tube has comparable small movements to absorb; however the bellow at the bottom side is 
designed for an axial extention of approxemately 10”. The shape is very special and reflects 
the capeability of FRENZELIT to manufacture molded joints for unique applications. The 
temperature is up to 850 °F (450°C) and the medium is furnace gas. The lifetime of these 
joints is up to 15 years.  
 
References for Reformer Tube Bellows 

 
Engineering and Design Companies for Direct Reduction Plants: 
 
LURGIE Energie und Umwelttechnik, Frankfurt, Germany 
VAI - Vöst-Alpine Industrieanlagenbau, Linz, Austria 
 

 Enduser List for FRENZELIT Bellows: 
 
 VENPRECAR , Puerto Ordaz, Venezuela 
 SIDECAR, Sidergurica de Caroni, Puerto Ordaz, Venezuela  
 SIDOR, Puerto Ordaz, Venezuela 
 NAPETCO,  Lybia,  
 HADEED, Saudi Arabia 
 LISCO, DIRMIS III, Lybia 
 
  

Pictures of installed and manufactured Bellows: 
 

  
 
 

еформинга производства компании FRENZELIT 
орминговые трубы в основном используются в нефтехимической промышленности и в 
аллургии в установках прямого восстановления и при производстве окатышей. 

ечах первичного реформинга на каждой из 500 труб устанавливается два компенсатора. Эти 
пенсаторы служат гибким герметичным соединением реакционной трубы и корпуса печи. 
хний компенсатор воспринимает относительно небольшое смещение, тогда как нижний 
пенсатор расчитан на компенсацию смещений до 250 мм. Особая конструкция такого 
пенсатора, разработанная компанией FRENZELIT, является примером способности 
изводить компенсаторы для особо ответственных применений – для работы в атмосфере 
ных газов при температуре до 450 °С. Срок службы таких компенсаторов – до 15 лет. 

пенсаторы труб печей первичного реформинга производства FRENZELIT установлены:  

 VENPRECAR  Пуэрто Ордаз, Венесуэла 
 SIDECAR  Пуэрто Ордаз, Венесуэла 
 SIDOR  Пуэрто Ордаз, Венесуэла 
 NAPETCO  Ливия 
 HADEED  Саудовская Аравия 
 LYSCO  Ливия 
 DIRMIS III  Ливия 

Фото смонтированных и готовых к отгрузке компенсаторов :  
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Drawing of Top and Bottom Bellow:  
 

 

 

Чертежи нижнего и верхнего компенсаторов
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